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前言

　　王迈迈中学英语系列丛书是一套深受中学生喜爱的好书。
这套丛书的作者都是中学英语教学教研一线的中坚力量，其中包括原湖北省教研室中学英语学科负责
人陈松林先生、黄冈市英语教研员蒋辉明先生、宜昌市英语教研员徐启富先生、荆州市英语教研员王
石林先生、孝感市英语教研员左唯英先生、原黄冈中学英语特级教师杨方正先生等，另外还有一些外
籍专家也为这套丛书的出版做出了巨大贡献。
　　一套中学英语系列丛书要想得到广大读者的认可，成为畅销品牌，首先要有一种全心全意为读者
朋友服务的思想，急他们之所急，想他们之所想。
其次，一流的作者队伍则是这套丛书走向成功的可靠保证。
这些英语教学专家常年奋斗在中学英语教学、科研的第一线.既深知中学生英语学习的实际困难和实际
需求，又有新的教学理念和教学方法，能引领中学英语教学改革的方向和潮流。
有这样的指导思想，用这样的作者队伍，打造出一种高质量的畅销品牌应该是情理之中的事。
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内容概要

　　《最新人教版(全学年)高2英语听力必备》是一套中学英语系列丛书要想得到广大读者的认可，成
为畅销品牌，首先要有一种全心全意为读者朋友服务的思想，急他们之所急，想他们之所想。
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作者简介

　　王迈迈，中国书刊发行协会非国有书业工作委员会常务理事，湖北省出版物发行协会副会长，武
汉现代外国语言文学研究所所长，长期从事大学英语和中学英语教学与研究，编著出版了大量深受读
者喜爱的畅销图书，调查显示，全国许多大学、中学的学生，拥有王迈迈品牌图书，几乎人手一册，
其深受欢迎的程度可见一斑。
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书籍目录

Unit 1 Making difference听力目标听前指导听力训练Unit 2 News media听力目标听前指导听力训练Unit 3
Art and architecture听力目标听前指导听力训练Unit 4 A garden of poems听力目标听前指导听力训练Unit 5
The British Isles听力目标听前指导听力训练期中测试题（上）Unit 6 Life in the future听力目标听前指导听
力训练Unit 7 Living with disease听力目标听前指导听力训练Unit 8 First aid听力口标听前指导听力训
练Unit 9 Saving the earth听力目标听前指导听力训练Unit 10 Frightening nature听力目标听前指导听力训练
期末测试题（上）Unit 11　Scientific achievements听力目标听前指导听力训练Unit 12 Fact and fantasy听力
目标听前指导听力训练Unit 13 The water planet听力目标听前指导听力训练Unit 14 Freedom fighters听力目
标听前指导听力训练Unit 15 Destinations听力目标听前指导听力训练期中测试题（下）Unit 16 The
United States of America听力目标听前指导听力训练Unit 17 Disabilities听力目标听前指导听力训练Unit 18
Inventions听力目标听前指导听力训练Unit 19 The Merchant of Venice听力目标听前指导听力训练Unit 20
Archaeology听力目标听前指导听力训练期末测试题（下）听力录音文字材料及答案
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章节摘录

　　Unit 1　　1.1. W: Did you find what you wanted？
 You ve been gone all afternoon.　　M : I looked all over the town, but couldn t find any bookcases on sale. They
re so expensive. I guess I 11 wait a while longer. （B）　　2. W: Get up, Jack. Its eight. Are you going to be late for
class？
　　M: But Mum... Today is Sunday. （B）　　3. W : The debate on United States foreign policy is scheduled
for two o clock today.　　M: The person I especially want to hear is Professor Smith. （B）　　4. M : How long
did you have the exam？
　　W: We were given two hours, but I finished in less than half the time. （A）　　5. M: Excuse me. Could you
tell me the way to the railway station？
　　W: Go down this street, turn right at the second crossing. Then go straight until you see it. （C）　　Ⅱ. 6.
W : Hello, Bill. How are you doing？
 It s a long time since I saw you last.　　M: Hello, Mary. Yes, its a long time. Im fine. How are you？
　　W: Great, thank you. Hows your wife？
　　M: She has been very busy with our baby.　　W: Hows the baby？
　　M : He s getting bigger every day.　　（6-8 B S C）　　7. M: Hello, Capital Buses.　　W: Hello. May I
speak to Pat, please？
　　M: Hold on, please.　（A moment later） Im afraid she isnt in the office right　　now. Can I take a
message？
　　W: Yes. This is Lucy speaking. Can you ask her to ring me back, please？
　　M: Does she have your telephone number？
　　W: I m afraid not. It s 6670844.　　M : I 11 ask her to call you. Goodbye.　　W: Bye.　　（9-11 BAA）
　　8. W: Mr. Zhang, you speak excellent English.　　M : Thank you.　　W:Where did you learn it？
　　M: Mainly in China.　　W:Have you ever been to any English-speaking country？
　　M:Yes,I ve been to the United States for a visit to attend a meeting.　　W: It s really surprising that you
learned English so well.　　M :Thank you. But we have a lot of good teachers from English-speaking countries,　
　such as Britain, Canada and Australia.　　（12-14 ACB）　　9. M :Oh,hi, Linda. I m glad I ve caught you.　
　W : Hi, Chris.　　M : I m having a party this Saturday. I ve just moved into a new fiat. We re starting　　at
about five thirty. Can you come？
　　W:I d love to. Thank yon very much.　　M : Here s my new address.　　W: Thanks. Church Street,
Randwick.　　M : Right. The party s at five thirty p. m.　　W:I wont forget,and Ill be there on time.　　M : See
you then.　　W:Bye.　　（ 15-17 CCA）　　Ⅲ. We start ... er ... , with this mornings weather chart. This
morning theres agood deal of rain and snow sweeping off the North Sea into Scotland. That will contin-ue, minus
eleven, by the way, over central parts of England. Now, there is snow over] the southwest.　　This afternoon those
snow showers will move up to the north and the rain will geton to the southwest here. Then, this evening I think,
windy.　　Quickly a few details : the winds today, at midday will not be too much of a prob-lem. They will be
picking up over the southwest and during the night theyll be muchstronger. Temperature this afternoon is not
getting above freezing in most places.　　18. sweep off　　19. freezing　　20. night

Page 6



第一图书网, tushu007.com
<<最新人教版>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

Page 7


